
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

                     ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

                     ΔΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ 

 

2003 - 2006   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 1η / 5- 1- 2003  

 

 

 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 1η 

 

 

Της 5ης Ιανουαρίου 2003 

 

 

Ημέρα ΚΥΡΙΑΚΗ και ώρα 11.00’ π.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ για την εκλογή Προέδρου,  

ο 1ος πλειοψηφών Δημοτικός Σύμβουλος του  

πλειοψηφίσαντος συνδυασμού  των  εκλογών  

της 13ης Οκτωβρίου 2002      : ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ για την εκλογή Αντιπροέδρου, 

Γραμματέα και Δημαρχιακής Επιτροπής, ο νέο -   

Εκλεγείς Πρόεδρος και 2ος πλειοψηφών Δημοτικός  

Σύμβουλος       : ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

 

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, Βλάχος 

Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, Γρηγοριάδης Νικόλαος, Δημητρακούδη Θεοχάρη, Ζλάτκος Ανδρέας – 

Θεόδωρος, Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, Κατριρτζόγλου Νικόλαος, Λέφας 

Αναστάσιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Μαντζαρίδης Νικόλαος,  Μηλίδης Θεόδωρος, Μητλιάγκας 

Ζήσης, Μπαμπαΐτης Δημήτριος, Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, Μπόνας Ιωάννης, 

Παπαβασιλείου Βασίλειος, Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Σαουλίδης Στυλιανός, 

Σίμογλου Κων/νος, Τζιώνης Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Φανουράκη Ελένη. 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Κανείς.  
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ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

ΘΕΜΑ  1ο : Εκλογή Προέδρου, Αντιπροέδρου και Γραμματέα του Δημοτικού Συμβουλίου. 

  

ΘΕΜΑ  2ο : Εκλογή τεσσάρων (4) τακτικών μελών της Δημαρχιακής Επιτροπής και των 

αναπληρωτών τους.  

 

1η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2003 

 

  

ΘΕΜΑ  1ο : Εκλογή Προέδρου, Αντιπροέδρου και Γραμματέα του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 

κ. Πρόεδρος:   Συνάδελφοι αρχίζει η συνεδρίαση που έχουμε είναι το 1ο Θέμα: ¨Εκλογή 

Προέδρου¨. 

Να ευχηθώ καταρχήν χρόνια πολλά, καλή χρονιά και εύχομαι μια καλύτερη τετραετία από 

όλες τις άλλες, και θα παρακαλέσω οι δύο νεότεροι να έρθουν για ψηφολέκτες. Η κ. Τσιγαρίδα 

Νεκταρία και ο κ. Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος. 

κ. Μητλιάγκας:  κ. Πρόεδρε, προεδρεύων στους ψηφολέκτες καλό είναι να είναι και από 

την μειοψηφία.   

κ. Γκότσης:   Θα γίνει και για τον αντιδήμαρχο μετά και για τον γραμματέα. Μπορώ να 

κάνω μια τοποθέτηση κ. Πρόεδρε προεδρεύω σε αυτό.  

κ. Πρόεδρος:   Βεβαίως. 

κ. Γκότσης: Στα τόσα χρόνια που είμαστε σε αυτό το τραπέζι από την πλευρά της 

Δημαρχιακής Αρχής γίνεται πρόταση για διαπαραταξιακό προεδρείο. Τουτέστιν γίνεται πρόταση 

από την μεριά της αντιπολίτευσης για τη θέση του Αντιπροέδρου.  

Από ό,τι άκουσα στα μέσα μαζικής ενημέρωσης και αν αυτό επαληθεύεται από τον κ. 

Δήμαρχο ότι το προεδρείο θα είναι από τη συμπολίτευση και πλειοψηφούσα παράταξη τότε θέλω 

να πω τα εξής: Δεν ξεκινάμε σωστά. Δεν μπορούμε να λέμε ότι θέλουμε τη βοήθεια και συναίνεση 

όλων των μελών του Δημαρχιακού Συμβουλίου. 

κ. Πρόεδρος:  κ. Γκότση, ο κ. Δήμαρχος έχει πάρει την απόφασή του και νομίζω 

προχωρούμε στη διαδικασία. Θα παρακαλέσω πάρα πολύ να δηλώσετε ποιοι από τους 

συνδυασμούς ενδιαφέρονται για τη θέση του προέδρου. 

κ. Αγγελίδης:  Τον κ. Παπαβασιλείου; 

κ. Σίμογλου:   Κανένα.  

κ. Μητλιάγκας:  Κανένα. κ. Πρόεδρε, διαδικαστικά θα γίνει, και ανά θέση και συνολικά; 

κ. Πρόεδρος:   Και ανά θέση. 

κ. Μητλιάγκας:   Επομένως για αντιδήμαρχο και για γραμματέα θα πάμε μετά. 

κ. Πρόεδρος:   Φυσικά. 

κ. Μητλιάγκας:  κ. Πρόεδρε, εδώ γίνεται κάτι πρωτοφανές. Ψηφίζουμε για πρόεδρο χωρίς 

να έχει προταθεί πρόεδρος, εκτός εάν η δια των μέσω ενημέρωσης προαπόφαση προκαταλαμβάνει 

το σώμα. Νομίζω ότι ο Δήμαρχος θα πρέπει να προτείνει στο σώμα ποιον προτείνει για πρόεδρο.  

κ. Δήμαρχος:   Για πρόεδρος προτείνεται  ο κ. Νυκτοπάτης Αντώνιος. 

κ. Πρόεδρος:    Και θα ήθελα να πω στο σώμα λόγω του ότι έγινε αυτή η πρόταση από τον 

κ. Δήμαρχο, μήπως θα πρέπει στη θέση μου να προεδρεύσει ο κ. Αναστασιάδης. Εάν το σώμα τον 

κρίνει ότι μπορούμε να συνεχίσουμε, καλώς. Εάν νομίζει ότι λόγω του ότι πρότεινε εμένα ο κ. 

Δήμαρχος, μπορεί κάποιος άλλος το σώμα, θα ήθελα ομόφωνα να αποφασίσει. 

Προεδρεύει ο πλειοψηφών, επειδή δεν προβλέπεται από τον κανονισμό. Αρχίζει η 

ψηφοφορία:

 



 

2 

κ. Ζλάτκος, κ. Μπαμπαΐτης, κ. Μαντζαρίδης, κ. Γρηγοριάδης, κ. Θεοφανίδης, κ. Λογοθετίδης, κ. 

Δημητρακούδη, κ. Πασχάλη, κ. Σαουλίδης, κ. Περδίκης, κ. Μητλιάγκας, κ. Μπόνας, κ. Μηλίδης, 

κ. Σιμόγλου, κ. Γκότσης, κ. Βλάχος, κ. Παπαβασιλείου, κ. Αγγελίδης, κ. Μπιτζίδου, κ. 

Βασιλειάδης, κ. Φανουράκη, κ. Τζιώνης, κ. Ιλανίδου, κ. Τσιγαρίδα, κ. Κατιρτζόγλου, κ. 

Αναστασιάδης, κ. Λέφας, κ. Μωϋσιάδης, κ. Νυκτοπάτης. 

 

 

Ψηφοφορία τελείωσε, ανοίγουμε την κάλπη 

 

Βρέθηκαν: 29 φάκελοι 

Ψηφοδέλτιο ένα: κ. Νυκτοπάτης, δύο: κ. Νυκτοπάτης, τρία: κ. Νυκτοπάτης, τέσσερα: 

Λευκό, πέντε: κ. Νυκτοπάτης, έξι: κ. Νυκτοπάτης, εφτά: κ. Νυκτοπάτης, οκτώ: κ. Νυκτοπάτης, 

εννιά: κ. Νυκτοπάτης, δέκα: Λευκό, έντεκα: κ. Παπαβασιλείου, δώδεκα: Λευκό, δεκατρία: κ. 

Παπαβασιλείου, δεκατέσσερα: κ. Παπαβασιλείου, δεκαπέντε: κ. Νυκτοπάτης, δεκαέξι: Λευκό, 

δεκαεφτά: κ. Νυκτοπάτης, δεκαοχτώ: κ. Νυκτοπάτης, δεκαεννιά: κ. Νυκτοπάτης, είκοσι: Λευκό, 

εικοσιένα: κ. Νυκτοπάτης, εικοσιδύο: Λευκό, εικοσιτρία: κ. Νυκτοπάτης, εικοσιτέσσερα: κ. 

Νυκτοπάτης, εικοσιπέντε: Λευκό, εικοσιέξι: κ. Νυκτοπάτης, εικοσιεφτά: κ. Νυκτοπάτης, 

εικοσιοχτώ: κ. Νυκτοπάτης, εικοσιεννιά: κ. Νυκτοπάτης.  

 

κ. Νυκτοπάτης 19 σταυρούς 

κ. Παπαβασιλείου 3 σταυρούς 

Λευκά 6 

Άκυρα 1 

 

Συνεχίζουμε εκλογή Αντιδημάρχου 

Προχωρούμε στη διαδικασία του αντιδημάρχου 

κ. Δήμαρχος:  Προτείνουμε τον κ. Μαντζαρίδη Νικόλαο. 

κ. Αγγελίδης:   Προτείνω την κ. Μπιτζίδου. 

κ. Σίμογλου:  Βλάχος Ηλίας. 

κ. Μητλιάγκας:   Θέλω να κάνω μια έκκληση στον κ. Δήμαρχο έστω και την ύστατη 

στιγμή να αλλάξει την αντίληψή του αυτή και να συγκατανεύσει σαν αρχηγός της πλειοψηφίας 

μαζί με τους συνεργάτες του να εκλεγεί διαπαραταξιακό αντιπροσωπευτικό προεδρείο. Γι’ αυτό το 

λόγο η παράταξή μας δεν προτείνει υποψήφιο Αντιδήμαρχο. Αλλά εάν προκύψει θέμα αποδοχής 

και συναίνεσης στην πρόταση που κάνουμε θα ψηφίσουμε τον προτεινόμενο από την 

πλειοψηφούσα παράταξη της μειοψηφίας τον κ. Βλάχο, δηλαδή. κ. Δήμαρχε, από το 1990 

καθιερώθηκε η αντιπροσωπευτικότητα στο προεδρείο και δεν έχει να κάνει με πλειοψηφίες και 

μειοψηφίες το προεδρείο, διότι τις συζητήσεις στο Δ. Σ. τις διευθύνει ο πρόεδρος, ο αντιδήμαρχος 

και ο γραμματέας. Είναι βοηθητικά μέλη στην υπηρεσία του προέδρου. Απλούστατα ο σεβασμός 

στην αντιπροσωπευτικότητα δείχνει δύο πράγματα: σεβασμό στην μειοψηφία και επίσης διάθεση 

καθαρούς και διαφανούς διαχείρισης όλων τον διαδικασιών. 

Προτείναμε να γίνει αποδεκτή η πρόταση μας και να υπάρχει στο προεδρείο διαπαραταξιακή 

εκπροσώπηση. Προτείναμε και δεν δέχτηκε η μειοψηφία. 

κ. Δήμαρχος:  Ομοίως και στην προηγούμενη δημαρχιακή αρχή του κ. Βλάχου δεν υπήρχε 

καθ’ όλη την τετραετία διαπαραταξιακό προεδρείο. Αλλά πέρα από αυτό επειδή λέτε από το 1990 

μέχρι τώρα, αυτό σημαίνει ότι δεν είναι από το 1990 μέχρι τώρα. 

κ. Μητλιάγκας:  Από το 1990 εμείς… 

κ. Δήμαρχος: Το πρώτο είναι αυτό, το δεύτερο είναι ότι δείξαμε εμείς, σαν πλειοψηφείς 

συνδυασμός, όλοι είμαστε σε καλή θέληση. Δείξαμε την καλή θέληση για πραγματική συνεργασία  
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ούτως ώστε όλοι μαζί, όπως το λέει το σύνθημα του συνδυασμού. Με το πόνο ξεκινήσαμε τον 

αγώνα μας αλλά και η καρδιά μας και η ψυχή μας να δουλέψουμε για το καλό της πόλης., 

Εύλογα μπορούν να υπάρχουν διαφορετικές τοποθετήσεις, διαφορετικές απόψεις, να λένε 

δηλαδή ότι, υπάρχουν κάποιοι ήρθαν εδώ απλώς για να κρίνουν, για να λένε. Σεβαστή η άποψη 

τους, από εκεί και πέρα όμως, πέραν αυτής της τοποθέτησης υπήρξαν και άλλοι σχολιασμοί οι 

οποίοι κάθε άλλο παρά δημιουργούν ευνοϊκό κλήμα. Υπήρξαν σχολιασμοί ότι εμείς είμαστε 

αδόκιμοι, είμαστε νέο, δεν έχω συνεργάτες ικανούς για να ανταποκριθώ στο έργο της δημοτικής 

αρχής και εγώ έχω υποχρέωση να προστατεύσω τους συνεργάτες μου, δίνοντας τους διάφορες 

θέσεις και δείχνοντας σε εσάς και στο Σερραϊκό λαό, όχι απλώς επαρκείς είναι άλλα υπεράξιοι. 

Είναι πάρα πολύ άξιοι. Είναι και θα το δείξουν με το έργο τους. Από εκεί και πέρα η δημαρχιακή 

θητεία είναι τεσσάρων ετών. Αυτή τη στιγμή ακολουθούμε μια τακτική. Έχουμε και τη δεύτερη 

διετία. Εκεί θα επαναλάβουμε την καλή μας πρόθεση και καλές μας διαθέσεις θα τις δείξουμε. 

Αλλά πέραν τούτου όχι μόνο δίνοντας κάποιες θέσεις που, όπως λέτε είναι διακοσμητικές, σχεδόν 

και όχι τόσο ουσιαστικές, μια θέση δηλαδή αντιπροέδρου Δ. Σ., αλλά συνεργαζόμενο ουσιαστικά 

και θα το δείξουμε πως θα συνεργαστούμε ουσιαστικά σε όλα τα ουσιαστικά θέματα, οι αρχηγοί 

όλων των συνδυασμών της Αντιπολίτευσης θα λαβαίνουν έγκαιρα γνώση όλων των προθέσεων 

μας και του ενημερώνουμε πάρα πολύ σε όλα τα θέματα. Θα συνεργαζόμαστε μαζί τους και θα 

ακούμε και τη γνώμη τους και δεν θα διστάσουμε, εάν έχουν προτάσεις και ιδέες σωστές, να τις 

ακολουθήσουμε. Διότι δεν θα ακολουθήσουμε μια μικρόψυχη πολιτική εδώ στην Δημαρχιακή 

Αρχή. Θα κάνουμε ότι είναι προς όφελος του Δήμου και των συμπολιτών μας, και αυτό είναι 

εκείνο που έχει ουσία και αυτή είναι η καλή πρόθεση. Οι καλές προθέσεις είναι προτάσεις ουσίας 

και όχι οι τυπικές παραχωρήσεις διακοσμητικών μόνο θέσεων. Αυτή τη στιγμή πήραμε μια 

απόφαση. Η απόφαση είναι απλώς για να δείξουμε ότι έχουμε και συνεργάτες και ικανότητες να 

διοικήσουμε σωστά το Δήμο. 

Προχωρούμε στη διαδικασία 

κ. Ζλάτκος, κ. Μπαμπαΐτης, κ. Μαντζαρίδης, κ. Γρηγοριάδης, κ. Θεοφανίδης, κ. Λογοθετίδης, κ. 

Δημητρακούδη, κ. Πασχάλη, κ. Σαουλίδης, κ. Περδίκης, κ. Μητλιάγκας, κ. Μπόνας, κ. Μηλίδης, 

κ. Σιμόγλου, κ. Γκότσης, κ. Βλάχος, κ. Παπαβασιλείου, κ. Αγγελίδης, κ. Μπιτζίδου, κ. 

Βασιλειάδης, κ. Φανουράκη, κ. Τζιώνης, κ. Ιλανίδου, κ. Τσιγαρίδα, κ. Κατιρτζόγλου, κ. 

Αναστασιάδης, κ. Λέφας, κ. Μωϋσιάδης, κ. Νυκτοπάτης. 

 

Βρέθηκαν 29 φάκελοι. 

Ψηφοδέλτιο ένα: κ. Βλάχος Ηλίας, δύο: Λευκό, τρία: κ. Βλάχος Ηλίας, τέσσερα: κ. 

Μαντζαρίδης Νικόλαος, πέντε: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, έξι: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, εφτά: 

κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, οκτώ: κ. Βλάχος Ηλίας, εννιά: κ. Μπιτζίδου, δέκα: κ. Μαντζαρίδης 

Νικόλαος, έντεκα: κ. Μπιτζίδου, δώδεκα: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, δεκατρία: κ. Μαντζαρίδης 

Νικόλαος, δεκατέσσερα: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, δεκαπέντε: Λευκό, δεκαέξι: κ. Μπιτζίδου, 

δεκαεφτά: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, δεκαοκτώ: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, δεκαεννιά: κ. 

Βλάχος Ηλίας, είκοσι: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, εικοσιένα: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, 

εικοσιδύο: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, εικοσιτρία: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, εικοσιτέσσερα: κ. 

Μαντζαρίδης Νικόλαος, εικοσιπέντε: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, εικοσιέξι: κ. Μαντζαρίδης 

Νικόλαος, εικοσιεφτά: κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, εικοσιοκτώ: Λευκό, εικοσιεννιά: κ. Βλάχος 

Ηλίας.  

 

 

Μαντζαρίδης 18 σταυροί 

Βλάχος 5 σταυροί 

Μπιτζίδου 3 σταυροί 



Λευκά  3   
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Άκυρα   - 

 

Συνεχίζουμε για την εκλογή γραμματέα. 

Πρόταση για γραμματέα. 

κ. Δήμαρχος:    Προτείνουμε τον κ. Λέφα Αναστάσιο. 

κ. Σίμογλου:    Όχι. 

κ. Αγγελίδης:    κ. Μπιτζίδου. 

κ. Μητλιάγκας:    κ. Σαουλίδη. Και επαναλαμβάνω πάλι χωρίς να προσδοκώ πλέον ότι θα 

εισακουστώ, ότι η απαίτηση μας, η πρόταση μας για αντιπροσωπευτικότητα στα όργανα 

διαχείρισης του Δήμου δεν είναι απαίτηση συνδιαχείρισης, κάθε άλλο. Αλλά είναι αρχή 

σεβασμού στην μειοψηφία και στη διαφάνεια στη διαχείριση των δημοτικών πραγμάτων. 

κ. Δήμαρχος:  Αυτό το φιλολογικό θα έλεγα λογοτέχνημα… 

κ. Μητλιάγκας:  Μην το χαρακτηρίζεται κ. Δήμαρχε. 

κ. Δήμαρχος: Θα έλεγα ότι πάνω από όλα οι νόμοι είναι εκείνοι που μας προστατεύουν 

και ορίζουν τις δημοκρατικές διαδικασίες. Και αφού ο νόμος δεν υποχρεώνει κάτι τέτοιο αυτό 

σημαίνει ότι δεν χρειάζεται να υπάρχει αυτό για να έχουμε δημοκρατική διαδικασία. 

κ. Μητλιάγκας:    Η ψυχή της δημοκρατίας είναι η λειτουργία και όχι η τυπικότητα των 

νόμων. 

κ. Δήμαρχος:    Ναι, και γι’ αυτό εμείς επικαλούμαστε το ότι πιστεύουμε στην ουσία των 

πραγμάτων και όχι στους τύπους. 

Αρχίζει η ψηφοφορία. 

κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, κ. Ζλάτκος, κ. Αραμπατζή, κ. Μπαμπαΐτης, κ. Γρηγοριάδης, κ. 

Θεοφανίδης, κ. Λογοθετίδης, κ. Δημητρακούδη, κ. Πασχάλη, κ. Σαουλίδης, κ. Περδίκης, κ. 

Μητλιάγκας, κ. Μπόνας, κ. Μηλίδης, κ. Σίμογλου, κ. Γκότσης, κ. Βλάχος, κ. Παπαβασιλείου, κ. 

Βασιλειάδης, κ. Φανουράκης, κ. Τζιώνης, κ. Ιλανίδου, κ. Τσιγαρίδα, κ. Αναστασιάδης, κ. 

Κατιρτζόγλου, κ. Λέφας, κ. Μωϋσιάδης, κ. Νυκτοπάτης, κ. Αγγελίδης. 

Βρέθηκαν 29 φάκελοι. 

 

Ψηφοδέλτιο ένα: κ. Λέφας Αναστάσιος, δύο: κ. Σαουλίδης Στυλιανός, τρία: κ. Λέφας 

Αναστάσιος, τέσσερα: κ. Λέφας Αναστάσιος, πέντε: κ. Μπιτζίδου, έξι: κ. Λέφας Αναστάσιος, 

εφτά: κ. Λέφας Αναστάσιος, οκτώ: κ. Σαουλίδης Στυλιανός, εννιά: κ. Σαουλίδης Στυλιανός, δέκα: 

κ. Λέφας Αναστάσιος, έντεκα: κ. Λέφας Αναστάσιος, δώδεκα: κ. Λέφας Αναστάσιος, δεκατρία: κ. 

Σαουλίδης Στυλιανός, δεκατέσσερα: κ. Λέφας Αναστάσιος, δεκαπέντε: κ. Λέφας Αναστάσιος, 

δεκαέξι: κ. Λέφας Αναστάσιος, δεκαεφτά: Λευκό, δεκαοχτώ: κ. Μπιτζίδου, δεκαεννιά: κ. Λέφας 

Αναστάσιος, είκοσι: κ. Λέφας Αναστάσιος, εικοσιένα: κ. Σαουλίδης Στυλιανός, εικοσιδύο: Λευκό, 

εικοσιτρία: κ. Λέφας Αναστάσιος, εικοσιτέσσερα: κ. Λέφας Αναστάσιος, εικοσιπέντε: κ. Λέφας 

Αναστάσιος, εικοσιέξι: κ. Λέφας Αναστάσιος, εικοσιεφτά: κ. Λέφας Αναστάσιος, εικοσιοχτώ: κ. 

Λέφας Αναστάσιος, εικοσιεννιά: κ. Μπιτζίδου.  

 

Λέφας Αναστάσιος 19 σταυροί  

Σαουλίδης  5 σταυροί 

Μπιτζίδου  3 σταυροί 

Λευκά    2 

 

Τελείωσε το 1ο θέμα 
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κ. Πρόεδρος:   κ. συνάδελφοι, κατ’ αρχήν θα ήθελα να ευχαριστήσω τον κ. Δήμαρχο για 

την τιμητική αυτή θέση. Θέλω να ευχαριστήσω τους συναδέλφους μου που με τιμήσανε και να 

ευχαριστήσω και εσάς όλους που δεν ψηφίσατε. 

Πιστεύω ότι κάθε δημοτική αρχή προσπαθεί να κάνει κάτι καλύτερο από όλες τις άλλες. 

Εμείς σαν προεδρείο θα τηρήσουμε τον …… με τον καλύτερο τρόπο που μπορεί να γίνει. Κατ’ 

αρχήν θα αναβαθμίσουμε την αίθουσα αυτή, η οποία νομίζω ότι είναι μια αίθουσα που παίρνουμε 

τις πιο σοβαρές αποφάσεις και κατά την δική μας γνώμη είναι υποβαθμισμένη. Επίσης, θα 

αναβαθμίσουμε τον χώρο για τα μέσα μαζικής ενημέρωσης η οποία κατά την γνώμη μας δεν είναι 

εκεί που πρέπει να είναι. Θα φροντίσουμε οι δημότες που παρακολουθούν τις συνεδριάσεις να 

είναι σε καλύτερη θέση, όπως επίσης η θέση του Δημάρχου δεν νομίζω ότι πρέπει να είναι εδώ. 

Φυσικά, αυτό για να γίνει θα πρέπει να παραμείνουμε στο κτίριο αυτό διότι ο Δήμαρχος έχει μια 

σκέψη. Ενδεχομένως η δημοτική αρχή να μετακομίσει. Εάν δεν μετακομίσει σε λίγους μήνες αυτά 

όλα απαιτούν να γίνουν. Επίσης, η αίθουσα που παρακολουθούν τα θέματα οι συνάδελφοι 

νομίζουμε ότι δεν είναι η κατάλληλη και ο κατάλληλος τρόπος για να παρακολουθούν τα θέματα 

οι συνάδελφοι πρέπει να γίνει κάποιος καλύτερος χώρος να μπορούν με άνεση κλπ. 

Στις υποχρεώσεις μας δεν πρόκειται να φέρουμε θέμα που δεν είναι στην ημερομηνία. Εάν 

έχετε θέμα οποιοδήποτε πέρα από την ημέρα που πρέπει, θα το διαβάζουμε και θα αποφασίζει το 

Δ. Σ. εάν το θέμα αυτό συζητηθεί ή ο Δήμαρχος. 

Θα ήθελα ειλικρινά νομίζω ότι είναι η πρώτη φορά στα τόσα χρόνια που είμαι, που 

υπάρχουν τέσσερις συνδυασμοί ή παρατάξεις στο Δ. Σ., όπως επίσης είναι η πρώτη φορά που 

υπάρχουν τόσο νέοι σύμβουλοι. Νομίζω δεν ξαναέγινε, τουλάχιστον δεν θυμάμαι εγώ, και θα 

ήθελα να πω και ορισμένα πράγματα στους καινούριους, οι οποίοι ενδεχομένως δεν ξέρω αν 

ασχοληθήκατε με τον κανονισμό. Στην αίθουσα δεν καπνίζουμε τσιγάρο, δεν διακόπτουμε τον 

συνάδελφό μας όταν έχει τον λόγο, δεν κάνουμε διάλογο μεταξύ μας, δεν βρίζουμε ο ένας τον 

άλλον, δεν, εν πάσει περιπτώσει, σχολιάζουμε μεταξύ μας. Θα τηρήσουμε κανονικά όλους τους 

όρους του κανονισμού. Εάν διαπιστώσουμε ότι συνάδελφός που έχει τον λόγο, λέει πράγματα τα 

οποία ειπώθηκαν από άλλον συνάδελφο, το προεδρείο θα τον διακόπτει, θα του αφαιρεί το λόγο 

και θα δίνει αμέσως τον επόμενο. Να σεβαστούμε όλους τους συναδέλφους που νομίζω ότι στα 

τόσα χρόνια που είμαι εδώ, χωρίς να θέλω να θίξω κανέναν, ούτε τον κ. Περδίκη, ο οποίος νομίζω 

τα καθήκοντά του τα διατέλεσε τέλεια, αλλά το να γίνεται μια προσπάθεια καλύτερη από τις άλλες 

δεν είναι κακό. Νομίζω, δυστυχώς, ότι στο Δ. Σ. αυτό στα τόσα χρόνια που είμαι, δεν τηρήθηκαν 

ορισμένα πράγματα και πολλές φορές δημιουργήθηκε πρόβλημα. Να είστε σίγουροι ότι το 

προεδρείο θα κάνει μόνο, θα ασκεί τον τρόπο να διευθύνει την συζήτηση χωρίς να παίρνει θέσεις, 

χωρίς να έχει άλλους λόγους κλπ. Πιστεύω ότι θα δικαιωθούμε. Πρώτα θέλω να δικαιώσω τον κ. 

Δήμαρχο, δεύτερον τους συναδέλφους μου και τρίτον το σερραϊκό λαό. Ευχαριστώ πολύ! Ήθελα 

να πω πάρα πολλά αλλά δεν θέλω να σας κουράσω. Εάν κάποιος από τους αρχηγούς θέλει να 

πάρει το λόγο να πει δυο πράγματα, ευχαρίστως. Οι ευχές και οτιδήποτε κ. Δήμαρχε και πάλι 

ευχαριστώ. Έχετε το λόγο να πείτε κάτι άλλο. 

κ. Δήμαρχος:    Όχι τίποτα. 

κ. Σίμογλου: κ. Πρόεδρε, πρέπει να ευχηθώ καλή επιτυχία. Ήθελα να πω ότι ο Σερραϊκός 

λαός έχει μεγάλες προσδοκίες, όταν αλλάζει μια δημοτική αρχή. Με μια νέα πάντοτε περιμένει ότι 

προβλήματα τα οποία εκ των πραγμάτων ταλαιπωρούν μια μεγάλη πόλη όπως είναι ο Δήμος των 

Σερρών, θα αποδείξουν να δρομολογηθούν, γιατί είναι γνωστό, ότι μεγάλα και χρονίζοντα 

προβλήματα δεν είναι μέσα στις δυνατότητες μιας και μόνο δημοτικής αρχής, αλλά σίγουρα όμως 

θα πρέπει να δρομολογηθούν λύσεις, όπου και πάντα θα πρέπει να έχουν δρομολογηθεί. Έχω την 

εντύπωση ότι η σημερινή δημοτική αρχή είναι τυχερή, διότι δεν πρέπει να παραμερίσουμε ότι 

παίρνει μια πολύ σημαντική παρακαταθήκη και παίρνει αρκετά μεγάλα κονδύλια τα οποία η 

προηγούμενη δημοτική αρχή εξασφάλισε.   Για μένα επιτυχία μιας δημοτικής αρχής δεν είναι μόνο 
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να διαχειριστεί τα χρήματα τα οποία θεσμικά έρχονται στον Δήμο, αλλά είναι περισσότερο να 

καταφέρει να φέρει στο Δήμο χρήματα είτε από Εθνικούς ή Ευρωπαϊκούς πόρους. 

Προς τιμή λοιπόν της απελθούσης Δημοτικής Αρχής και ότι προηγήθηκαν. Εγώ όμως θέλω 

να πιστεύω ότι η νέα δημοτική αρχή θα καταφέρει να φέρει και άλλα χρήματα ώστε να γίνουν 

πραγματικά έργα, ουσιαστικά μέσα στην πόλη και να αφήσει το στίγμα της γιατί αυτό φαντάζομαι 

είναι και δική της φιλοδοξία, αλλά και δική μας φιλοδοξία σαν δημ. Συμβούλων και σαν 

συνδυασμός που συμμετέχουμε σε αυτό το Δημοτικό συμβούλιο, άσχετα από τη θέση από την 

οποία ο Σερραϊκός λαός μας τοποθέτησε. Εκείνο επίσης που θα ήθελα να τονίσω είναι ότι πέρα 

από την διοίκηση, πέραν από τα έργα και την εισροή χρημάτων, εκείνο που χρειάζεται είναι η 

επίδειξη μιας δημοκρατικής ευαισθησίας και μιας μεταχείρισης στην αντιπολίτευση, είτε μείζονα 

είτε ελάσσονα είναι αυτή. Έτσι που να μπορεί πραγματικά να υλοποιήσει τους στόχους και τον 

προορισμό που έχει, δηλαδή να παρακολουθεί τα γενόμενα μέσα στο Δήμο, να μπορεί να 

ενημερώνεται και να μπορεί να παρέχει, να έχει την πλήρη πρόσβαση σε όλες τις υπηρεσίες του 

Δήμου. Γι’αυτό από τώρα προτείνω να το σκεφθείτε εσείς, αλλά θέλω να πιστεύω ότι θα γίνει 

δεκτό. Δεν είναι ώρα βέβαια να παρθούν αποφάσεις αλλά σαν σκέψη, το θέτω ότι κάθε δημοτική 

παράταξη οφείλει να έχει ένα δικό της προσωπικό χώρο, όπου θα μπορεί να ενημερώνεται για τα 

θέματα του Δήμου, από τις υπηρεσίες να δέχεται δημότες, αλλά και συγχρόνως να μπορεί να 

μελετάει τα θέματα του Δημοτικού Συμβουλίου απερίσπαστα και ήρεμα. Επίσης όταν προσεχώς 

θα κληθούμε για να ορίσουμε τα διοικητικά συμβούλια των διαφόρων οργανισμών και φορέων 

του Δήμου, πέραν από τις θεσμικές υποχρεώσεις που υπάρχουν στην παρούσα δημοτική αρχή, ότι 

ένας δημοτικός σύμβουλος θα συμμετέχει από την αντιπολίτευση στα διοικητικά συμβούλια στις 

θέσεις των δημοτών, οι οποίες είναι πολλές, συνήθως τρεις ή τέσσερις, να συμμετέχει οπωσδήποτε 

και ένας που θα υποδεικνύεται από την αντιπολίτευση αναλογικά. Με αυτόν τον τρόπο πιστεύω 

ότι θα υπάρχει μια καλύτερη αξιοποίηση του ανθρώπινου δυναμικού που διαθέτει η πόλη μας, θα 

υπάρχει μια καλύτερη ενημέρωση όλων των δημοτικών συνδυασμών για το πώς προχωρούν τα 

πράγματα και αυτό πιστεύω θα είναι τελικά προς όφελος της πόλης και βέβαια της λειτουργίας του 

δημοτικού συμβουλίου. Άλλωστε ας μην ξεχνάμε, και αυτό είναι πολύ σημαντικό, ότι η επιτυχία 

μιας δημοτικής αρχής εξαρτάται σε πάρα πολύ μεγάλο βαθμό από την επιτυχημένη δράση της 

αντιπολίτευσης, και σε αυτόν το στόχο, σε αυτήν την κατεύθυνση οφείλει να είναι συμπαραστάτης 

η παρούσα δημοτική αρχή. Ευχαριστώ. 

κ. Αγγελίδης:  Κατ’ αρχήν, θα ήθελα να σας συγχαρώ για την εκλογή σας, να συγχαρώ 

τον πρόεδρο, τον αντιδήμαρχο και τον γραμματέα. Χρόνια πολλά, υγεία και ευτυχία σε όλους. 

Ευχόμαστε αποτελεσματική και ωφέλιμη δημαρχιακή θητεία. Όπως επίσης για να υπάρξει ομαλή 

και εύρυθμη λειτουργία του Δ. Σ. να πρυτανεύσουν στην αίθουσα αυτή η σύνεση και η 

υπευθυνότητα για να φανούνε σε μας αντάξιοι των προσδοκιών του Σερραϊκού λαού υπηρετώντας 

πιστά τους πολίτες και ασκώντας μια πολιτική με ήθος. Καλή χρονιά, καλή δημαρχιακή θητεία. 

κ. Μητλιάγκας:  κ. Πρόεδρε, κ. Αντιδήμαρχε, κ. Γραμματέα να σας συγχαρώ για την 

εκλογή σας και εύχομαι επιτυχή άσκηση των καθηκόντων σας. Όπως είπατε κ. Πρόεδρε εκτός από 

τον σεβασμό στον κανονισμό, σημασία έχει ο σεβασμός επί της ουσίας και εύχομαι να πετύχετε να 

κάνετε το Δ. Σ. έναν τόπο, μια λειτουργία της ύψιστης δημοκρατικής λειτουργίας στην τοπική 

κοινωνία του λόγου του αντιλόγου, της αντιπαράθεσης και της σύνθεσης τελικά, διότι έτσι 

προχωρούν οι κοινωνίες. Και στο μέτρο που εξαρτάται από εμάς θα προσπαθήσουμε να 

συμβάλλουμε σε αυτό. Δεν είναι της στιγμής να κάνουμε προτάσεις για κάποια άλλα πράγματα. 

Θα τις φέρουμε υπεύθυνα και πιθανόν στο πρώτο Δημοτικό συμβούλιο. Έχω να πω όμως ότι 

σωστά επισημάνατε ότι ο χώρος είναι πλέον ανεπαρκείς και ακατάλληλος για να γίνονται 

συνεδριάσεις σωστές του Δ. Σ., να μπορεί να τις παρακολουθεί ο κόσμος. Σε εσάς θέλω να θυμίσω 

ότι στην αρχή της Δημ. Θητείας ο χώρος όπου σήμερα στεγάζονται τα ληξιαρχεία, τα πρωτόκολλα 

κτλ έγινε ειδικά για να γίνει καινούργια αίθουσα Δημοτικού Συμβουλίου και μάλιστα λειτούργησε 

για λίγο. Μετά άλλαξε,  επανήλθε εδώ πέρα και οι λειτουργικές και άλλες ανάγκες του Δήμου, και 
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 όταν εμείς επανήλθαμε στο Δήμο δεν μας άφησαν να κάνουμε το σωστό. Εύχομαι να βρεθεί 

τρόπος να υπάρξει αίθουσα συνεδριάσεων του Δ. Σ. αντάξια του σώματος και του σερραϊκού 

λαού. Καλή θητεία! 

κ. Δήμαρχος:  Ευχαριστώ σε όλους! Κατ’ αρχήν την αντιπολίτευση για τις ευχές  και 

μπαίνοντας κατευθείαν στην ουσία θα ήθελα να αναφερθώ πρώτον στο ζήτημα της αναβάθμισης 

του συμβουλίου του οποίου ταυτίζω και με την άλλη πρόταση για χώρους για τους τρεις 

συναδέλφους της αντιπολίτευσης. Είναι γεγονός ότι σήμερα είναι συνωστισμένοι οι υπάλληλοι 

μέσα στο χώρο αυτό του μεγάρου υπάρχει ανεπάρκεια. Δικαιολογημένα κ. Μητλιάγκα που λέτε 

ότι μολονότι θέλετε να στεγάσετε σε ένα ποιο μεγάλο χώρο τις συνεδριάσεις του Δ. Σ. η 

στενότητα του χώρου σας ανάγκασε να περιοριστείτε εδώ. Θα ψάξουμε, θα αναζητήσουμε λύσεις, 

θα ξέρουμε σε διάστημα τριών  έως τεσσάρων μηνών αν υπάρχει προοπτική σε βραχύ ορίζοντα 

χρονικό να έχουμε κάποια εξέλιξη ουσιαστική. Εάν όχι, θα δούμε τι θα μπορέσουμε να κάνουμε 

σε αυτόν τον χώρο και πως θα μπορέσουμε ενδεχόμενα, κάποιες από τις υπηρεσίες, 

απομακρύνοντας από εδώ να έχουμε μια ευρυχωρία μεγαλύτερη. Θα τα συζητήσουμε οπωσδήποτε 

αυτά εκτεταμένα μαζί σας. Θα έχω και τις απόψεις όλων σας γιατί είναι θέματα που αφορούν 

όλους μας. Για το δεύτερο θέμα, για το θέμα των διοικητικών συμβουλίων επιχειρήσεων και των 

νομικών προσώπων, μερικώς συμφωνώ αλλά υπάρχει μια διαφοροποίηση. 

Η πρόταση είναι στις θέσεις των δημοτών που προβλέπονται από τον κανονισμό να 

μπαίνει κάποιος σύμβουλος. Θα πρέπει να δούμε και την ουσία του πράγματος στις θέσεις των 

δημοτών για κάθε νομικό πρόσωπο ή δημόσια επιχείρηση. Οι θέσεις αυτές υπάρχουν με τη 

φιλοσοφία ότι άνθρωποι οι οποίοι έχουν εξειδίκευση με το συγκεκριμένο αντικείμενο του φορέα 

θα μπορέσουν να προσφέρουν πολύτιμες υπηρεσίες με τις γνώσεις τους. Στο βαθμό λοιπόν που 

υπάρχουν και αποδειχθούν μέσα από το Δ. Σ. άνθρωποι που έχουν τέτοιες γνώσεις και τέτοια 

εξειδίκευση σαφέστατα πρέπει να τους χρησιμοποιήσουμε. Και θα είναι αποδεκτή μια 

οποιαδήποτε τέτοια απόφαση. Από εκεί και πέρα, εγώ τους οποιουσδήποτε πολίτες κατ΄αρχήν 

προτείνουμε θα στους γνωστοποιήσω. Θα έχουμε κατ’ ιδίαν σύσκεψη άμεσα από την Τρίτη θα 

επικοινωνήσω μαζί σας να κλείσουμε κάποια ραντεβού να σας ενημερώσω ποιους προτείνω. Εάν 

έχετε κάποιες ιδέες ανεξαρτήτως αν είναι μέσα ή έξω από το συμβούλιο και κάποιες προτάσεις θα 

γίνουν αποδεκτές προκειμένου να έχουμε την καλύτερη δυνατή λύση στη σύνθεση των 

συμβουλίων αυτών. Ευχαριστώ πολύ. 

κ. Πρόεδρος:    Τελειώνοντας θα ήθελα να πω το εξής που με διέφυγε: θα παρακαλέσω 

πάρα πολύ τους αρχηγούς σε θέματα τα οποία θεωρούν σοβαρά το προεδρείο να είναι εισηγητής 

από κάθε θέμα σοβαρό ένας, για να έχει περισσότερο χρόνο. Και νομίζω ο ρόλος της 

αντιπολίτευσης είναι πάρα πολύ σοβαρός και νομίζω θα δίνονται καλύτερες λύσεις. Θα 

παρακαλέσω πάρα πολύ τους αρχηγούς αυτό εάν το τηρήσουμε για να μπορέσουμε και χρόνο να 

κερδίσουμε και να έχει περισσότερο χρόνο ο εισηγητής του θέματος. 

 

10 λεπτά διάλειμμα 

 

ΘΕΜΑ  2ο : Εκλογή τεσσάρων (4) τακτικών μελών της Δημαρχιακής Επιτροπής και των 

αναπληρωτών τους.  

 

Πρόταση: 

 

κ. Δήμαρχος:    Προτείνονται ο κ. Αναστασιάδης, Σ. Λογοθετίδης και η κ. Τσιγαρίδα. 

κ. Σίμογλου:    Εμείς προτείνουμε τον κ. Μηλίδη. 

κ. Αγγελίδης:    κ. Παπαβασιλείου. 
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κ. Μητλιάγκας:     κ. Πρόεδρε, δεν φαντάζομαι ότι θα διαψευσθείτε τόσο γρήγορα  σε μια 

υπόσχεση που έχετε δώσει πριν από λίγο ότι θα τηρείται πιστά τον κανονισμό. Ο ισχύων 

κανονισμός του Δ. Σ. λέει δύο άτομα από την συμπολίτευση και ένας ο πρόεδρος που είναι βέβαια 

φύση και νόμο ο Δήμαρχος λοιπόν ή αυτός που τον αναπληρώνει για να υπάρχει μια πληρέστερη 

αντιπροσώπευση τον εκλεγμένων δημοτικών συμβούλων στην δημαρχιακή επιτροπή που είναι το 

κυρίαρχο όργανο, μείζον σπουδαίο όργανο μετά από το Δημοτικό συμβούλιο. Πως γίνεται τώρα 

ενώ ισχύει ο κανονισμός τον οποίον ψήφισαν προηγούμενα δημοτικά συμβούλια και δίνεται την 

υπόσχεση, αμέσως μετά την εκλογή σας ότι θα τηρείται τον κανονισμό ήδη δέχεστε παράβαση του 

κανονισμού. Επί του τύπου και επί της ουσίας επαναλαμβάνω πάλι να αλλάξει η Δημαρχιακή 

επιτροπή την άποψή της και να δεχτεί να ψηφίσει και δεύτερο μέλος στην δημαρχιακή επιτροπή 

από την αντιπολίτευση όπως ήταν μέχρι τώρα. Κάποια τέτοια αναλογία υπάρχει και στη 

λειτουργία νομίζω της Νομαρχιακής επιτροπής στο νομαρχιακό συμβούλιο, ειδεμή γιατί να 

εκτίθεστε, δεν καταλαβαίνω. 

κ. Γκότσης: κ. Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφο, κ. Δήμαρχε, είναι θέσεις εδώ στη Δημαρχιακή 

όχι παραγωγής έργων ούτως ώστε οι συνάδελφοι να αναδιπλώσουν τις αρετές και τις ικανότητες. 

Αλλά είναι θέσεις που μπορούν να ελέγχουν τα θέματα τα οποία έρχονται στον Δημοτικό 

συμβούλιο. Κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε και σε περίπτωση ισοψηφίας δεν υπάρχει λόγος να φοβάστε 

γιατί υπάρχει η ψήφος του Προέδρου, άρα λοιπόν θα πρέπει αυτά που λέτε, αυτά που 

ευαγγελίζεστε, να τα κάνετε και πράξη, καταστρατηγώντας το καταστατικό, τον κανονισμό, δύο 

θέσεις από την αντιπολίτευση, δύο της συμπολίτευσης και ο Δήμαρχος σαν πρόεδρος θα πρέπει να 

αναθεωρήσετε τώρα ευθύς αμέσως ώστε να λειτουργήσετε συνετά και να γίνει καλή αρχή διότι 

βλέπω ότι δυστυχώς κ. Δήμαρχε δεν αρχίζετε σωστά. Ευχαριστώ. 

κ. Πρόεδρος:    Πριν πάρει ο κ. Δήμαρχος το λόγο να πω μια λέξη για τον κανονισμό. Ο 

κανονισμός λέει γίνονται προτάσεις και εκεί που λέει αποφασίζουμε νομίζω ότι λέει τρεις και 

ένας. Αν θέλετε ρίξτε μια ματιά στον κανονισμό κ. Γκότση θα δείτε ότι γίνεται πρόταση δύο και 

δύο όμως τελικά εκεί που λέει αποφασίζουμε λέει τρεις και ένας. 

κ. Γκότσης:  Μα εσείς αποφασίζετε κ. Πρόεδρε. 

κ. Δήμαρχος:    Κατ’ αρχήν όντως έγινε μια τροποποίηση στον κανονισμό. Νομίζω στην 

προηγούμενη Δημ. Θητεία επί καιρού Βλάχου, πλην όμως έγινε μάλλον πρόχειρα σε ένα άρθρο 

αναφέρει το δύο και δύο και σε ένα άλλο άρθρο αναφέρει το τρεις και ένα. Υπάρχει επομένως 

ασάφεια πέραν τούτου ανεξαρτήτως το τι λέει ο κανονισμός επειδή είναι γνωστό ότι ο νόμος 

υπερισχύει του κανονισμού  ο Δημ. κώδικας λέει τρεις και ένας δεν είναι δυνατόν να μιλούμε περί 

κανονισμού όταν ο κανονισμός δεν είναι σύμφωνος με το νόμο. Ο δημ. κώδικας λέει τρία και ένα, 

επομένως ας μην το συζητάμε. 

κ. Περδίκη:     κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι η σχετική ασάφεια 

στο ζήτημα των μελών της Δημαρχιακής Επιτροπής από τον κανονισμό πρώτον, επί της ουσίας 

από το 1991 δημαιρεσίες 1991-1993 το Δημοτικό Συμβούλιο κατοχύρωσε παρά τον κώδικα, την 

συμμετοχή ενός επιπλέον μέλους της μειοψηφίας του Δημοτικού Συμβουλίου στη Δημαρχιακή 

Επιτροπή. Το 1997 τροποποίησε τον κανονισμό λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου Σερρών 

κατοχυρώνοντας τη συμμετοχή αυτού του επιπλέον μέλους, βάζοντας δύο μέλη της μειοψηφίας 

στην πενταμελή Δημαρχιακή Επιτροπή, άσχετα εάν το επόμενο άρθρο του κανονισμού που 

επικαλείσθε ουσιαστικά δεν κάνει καμία αναφορά στο προηγούμενο άρθρο που τροποποιήθηκε 

από το Δ. Σ.. Απλά είναι μια γενική αναφορά του κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων όπως πάρα πολύ 

καλά μπορείτε να αντιληφτείτε  που αναφέρεται και σε άρθρα μάλιστα (εκατόν τόσα) που δεν 

υπάρχουν στον κανονισμό λειτουργίας του Δ. Σ. Σερρών. Ο κανονισμός του δικού μας Δ. Σ. μιλάει 

σαφώς για την συμμετοχή δύο μελών συνδυασμών ή συνδυασμού της μειοψηφίας στη 

Δημαρχιακή Επιτροπή. Παρ’ όλες τις ερμηνείες που προσπαθείτε να δώσετε χωρίς να μας πείσετε, 

τώρα το 1999 στις δημαιρεσίες και το 2001, στις επίσης δημαιρεσίες αυτό το Δ. Σ. σε αυτήν την 

αίθουσα  το Δ. Σ.  της  περασμένης  θητείας  απεδέχθη  αυτό  το πνεύμα  που κατοχυρώθηκε  στην  
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περασμένη δωδεκαετία. Δεν δεχόμαστε λοιπόν σαν αιτιολογία ότι ο κώδικας δεν λέει πουθενά ότι 

πρέπει να συμμετέχουν δύο δημοτικοί σύμβουλοι της πλειοψηφίας. Ο κώδικας κατοχυρώνει τη μια 

συμμετοχή για να αφαιρέσει το δικαίωμα από όποια πλειοψηφία να αποκλείσει εκπροσώπηση 

μειοψηφίας η δημαρχιακή επιτροπή. Δεν αφαιρεί ο κώδικας δεύτερη και τρίτη και (4) αν θέλετε 

συμμετοχή δημ. συμβούλου της μειοψηφίας, κατοχυρώνει την συμμετοχή. Το Δ. Σ. το 1997 

τροποποίησε τον κανονισμό αναγράφοντας τη συμμετοχή δύο αριθμητικά, δύο μελών της 

μειοψηφίας. Τα Δ. Σ. των περασμένων θητειών από το 1991 και δώθε με τις αποφάσεις του σε 

δημαιρεσίες 1991-93, 1999-2001 έκαναν αποδεκτό από τον πνεύμα της συμμετοχής της επιπλέον 

συμμετοχής της μειοψηφίας στις Δημαρχιακές Επιτροπές. Και στο κάτω-κάτω ανέφερε ο κ. 

Γκότσης και άλλοι συνάδελφοι που μίλησαν λίγο πριν πως δεν σας αφαιρεί η συμμετοχή δύο 

μελών της μειοψηφίας την όποια πλειοψηφία έχετε στη Δημαρχιακή Επιτροπή. Με κανέναν τρόπο 

δεν σας τον αφαιρεί. Κατανοούμε όλοι τον ρόλο της Δημαρχιακής πως είναι εκείνο το όργανο το 

θεσμοθετημένο για να μπορεί το Δ. Σ. και η όποια δημοτική αρχή να λειτουργεί πιο γρήγορα, πιο 

ευέλικτα. Δεν επιδιώκουμε να μειώσουμε την πλειοψηφία σας και την όποια δύναμη θέλετε να 

ασκήσετε μέσα σε αυτό το όργανο. Απεναντίας η συμμετοχή και άλλου μέλους από συνδυασμό 

της μειοψηφίας κατοχυρώνει όχι μόνο τη διαφάνεια και τη μεγαλύτερη συναίνεση στην λήψη 

αποφάσεων που πάρα πολλές από αυτές δεν θα έρθουν γιατί έτσι είναι και ο νόμος, δεν θα έρθουν 

ποτέ στο Δ. Σ. Παρακαλώ και εγώ μην επιμένετε στην ερμηνεία που δώσατε λίγο πριν κ. Δήμαρχε 

δεν σας αφαιρείται καμία πλειοψηφία, ίσα-ίσα θεσμοθετείται  γιατί ήδη το έκανε το Δ. Σ. στα 

περασμένα χρόνια το Δ. Σ. Σερρών. Θεσμοθετείται την συναίνεση με αυτόν τον τρόπο. 

κ. Πρόεδρος:  Διαδικαστικά θα πω το εξής κύριοι: θα σας παρακαλέσω πάρα πολύ οι 

συνάδελφοι να δηλώνουν όταν θέλουν το λόγο. Μετά από τον Δήμαρχο δεν έχει κανείς το λόγο. 

κλείνει η υπόθεση. Μετά θα παρακαλέσω πάρα πολύ να δηλώνετε και από την ώρα που ο 

Δήμαρχος κλείνει το θέμα δεν έχει κανείς άλλος το λόγο. κ. Δήμαρχε. 

κ. Μητλιάγκας:    Υπάρχουν και διαδικασίες δευτερολογίες. 

κ. Αγγελίδης:  Ο γραμματέας που γράφει τα ονόματα να κοιτάζει και προς τα εδώ. Μπορεί 

να είναι αντιπολίτευση στη Δημαρχιακή Επιτροπή όπως συνδέθηκαν και στις προηγούμενες 

δημαρχιακές θητείες. Αυτή η κίνηση δείχνει κάποια ανασφάλεια για μένα. Δεν πρέπει να υπάρχει 

αυτή η ανασφάλεια και προτείνουμε και εμείς τα μέλη από την αντιπολίτευση στη δημαρχιακή 

επιτροπή να είναι δύο. 

κ. Σίμογλου:  Νομίζω ότι είναι ομόφωνη πρόταση από την αντιπολίτευση από όλες τις 

πτέρυγες της μειοψηφίας ότι σκόπιμο και για λόγους ουσίας αλλά και για λόγους τύπων, και όταν 

λέω τύπων εννοώ ότι πράγματι θα πρέπει η δημ. αρχή να βοηθήσει την αντιπολίτευση να 

επιτελέσει το θεσμικό της ρόλο και εφόσον υπάρχει ο κανονισμός ο οποίος ψηφίσαμε και δεν 

βλέπω για πιο λόγο θα μπορούσε σήμερα να αφαιρεθεί, και από την άλλη πλευρά εφόσον είναι 

σαφές ότι ο κώδικας προβλέπει και λέει σαφώς ότι τουλάχιστον ένας δεν αποκλείει τον δεύτερο ή 

τον τρίτο αλλά λέει τουλάχιστον ένας, δεν βλέπω λοιπόν για πιο λόγο δεν θα έπρεπε να συμμετέχει 

στην δημαρχιακή επιτροπή και ένας δεύτερος από την αντιπολίτευση, και η πλειοψηφία βέβαια να 

ανήκει στην διοικούσα παράταξη. Κατά συνέπεια και σαν θέση του δικού μας συνδυασμού 

έρχεται να προστεθεί στις προτάσεις που έχουν κάνει οι αρχηγοί, τα μέλη των υπόλοιπων 

συνδυασμών. Ευχαριστώ.  

κ. Μηλίδης:    κ. Πρόεδρε, πιστεύω και εγώ ότι πρέπει να συμμετέχει και δεύτερο μέλος 

στην δημαρχιακή επιτροπή από την αντιπολίτευση διότι νομίζω θα λειτουργήσει πιο ομαλά, θα 

παράγει περισσότερο έργο και είναι ένα καθεστώς το οποίο υπήρξε, υπάρχει και θα υπάρχει. Σας 

μεταφέρω και την εμπειρία μου από την Νομαρχιακή Επιτροπή που είναι ακριβώς ανάλογα, 

δηλαδή (4) με τρεις. Νομίζω σε όλα τα συμβούλια επειδή πιστεύω ότι η καρδιά του Δ. Σ. και η πιο 

ευέλικτη επιτροπή είναι η δημαρχιακή επιτροπή που μπορεί να διεκπεραιώσει κάποια θέματα, θα 

είναι πολύ καλύτερα ακόμη και για την συμπολίτευση για σας να υπάρχει και δεύτερο μέλος. 

Πιστεύω ότι θα λειτουργήσει πιο καλά.  Νομίζω  πρέπει να  ανακαλέσετε  την  απόφαση  αν  έχετε  
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πάρει αυτήν την απόφαση για το καλό του Δήμου και της πόλης μας. Η πλειοψηφία είναι 

δεδομένη, το είπαν και οι προηγούμενοι συνάδελφοι, δεν υπάρχει πρόβλημα. Νομίζω ότι πρέπει να 

λειτουργήσουμε για το καλό όλων. Ευχαριστώ. 

κ. Πρόεδρος:    Το θέμα αρχίζει ο κ. Δήμαρχος.3 

κ. Δήμαρχος:   Νομίζω η γενικότερη φιλοσοφία είναι η ίδια, με την συζήτηση που έγινε 

για την εκλογή του προεδρείου. Τοποθετήθηκα εκεί, δεν υπάρχει λόγος να επαναλάβω τα ίδια. Ο 

νόμος μας παρέχει την δυνατότητα να έχουμε τρεις υποψήφιους και εκλέγουμε τρία μέλη στη 

δημαρχιακή επιτροπή. Έτσι θα προχωρήσουμε. Ο κανονισμός επαναλαμβάνω έχει ασάφεια. Σε 

ένα άρθρο λέει δύο-δύο σε άλλο άρθρο τρία και ένα και εν πάση περιπτώσει ούτως ή άλλως ο 

κανονισμός ποτέ δεν μπορεί να διαφοροποιήσει νόμο. Ευχαριστώ. 

κ. Πρόεδρος: Το θέμα κλείνει. Αρχίζει η διαδικασία. Σας παρακαλώ πάρα πολύ, 

αρχίζουμε. 

Για Δημαρχιακή – Πρόταση: τρεις και ένας. 1) Αναστασιάδης, 2) Τσιγαρίδα, 3) 

Λογοθετίδης. Αντιπολίτευση: 1) Παπαβασιλείου, 2) Μηλίδης. 

 

κ. Τσιγαρίδα Νεκταρία, κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, κ. Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, κ. 

Αραμπατζή Φωτεινή, κ. Μπαμπαΐτης Δημήτριος, κ. Γρηγοριάδης Νικόλαος, κ. Θεοφανίδης 

Αβραάμ, κ. Δημητρακούδη Θεοχάρη, κ. Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, κ. Σαουλίδης Στυλιανός, κ. 

Περδίκης Ζήσης, κ. Μητλιάγκας Ζήσης, κ. Λογοθετίδης Σταύρος, κ. Μπόνας Ιωάννης, κ. Μηλίδης 

Θεόδωρος, κ. Σίμογλου Κων/νος, κ. Γκότσης Ηλίας, κ. Βλάχος Ηλίας, κ. Παπαβασιλείου 

Βασίλειος, κ. Αγγελίδης Πέτρος, κ. Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, κ. Βασιλειάδης Ηλίας, κ. 

Φανουράκη Ελένη, κ. Τζιώνης Ευθύμιος, κ. Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, κ. Αναστασιάδης 

Αντώνιος, κ. Λέφας Αναστάσιος, κ. Νυκτοπάτης Αντώνιος, κ. Μωϋσιάδης Ιωάννης. 

            

Βρέθηκαν 29 φάκελοι 

 

1. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 2. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, 

Τσιγαρίδα Νεκταρία, 3. Μηλίδης Θεόδωρος, 4. Μηλίδης Θεόδωρος, Λογοθετίδης Σταύρος, 5. 

Μηλίδης Θεόδωρος, 6. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 7. Μηλίδης Θεόδωρος, 8. Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 9. Μηλίδης Θεόδωρος, 10. Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 11. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης 

Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 12. Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 13. Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 14. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης 

Σταύρος, Μηλίδης Θεόδωρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 15. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης 

Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 16. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα 

Νεκταρία, 17. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 18. 

Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 19. Παπαβασιλείου 

Βασίλειος, 20. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 21. 

Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 22. Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 23. Μηλίδης Θεόδωρος, 24. Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 25. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης 

Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 26. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα 

Νεκταρία, 27. Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, 28. Μηλίδης 

Θεόδωρος, 29. Μηλίδης Θεόδωρος. 
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Αποτελέσματα: 

Έχουν απόλυτη πλειοψηφία: 

1) Αναστασιάδης Αντώνιος: 17 

2) Λογοθετίδης Σταύρος:  19 

3) Τσιγαρίδα Νεκταρία:  18 

4) Παπαβασιλείου Βασίλειος: 3 

5) Μηλίδης Θεόδωρος:  9 

 

Επαναλαμβάνεται η δεύτερη ψηφοφορία: Επαναλαμβάνω απόλυτη πλειοψηφία οι τρεις 

πρώτοι: Αναστασιάδης Αντώνιος, Λογοθετίδης Σταύρος, Τσιγαρίδα Νεκταρία 

 

κ. Μητλιάγκας:    κ. Πρόεδρε, έχω να κάνω ένα σχόλιο αν επιτρέπεται. Εδώ κ. Πρόεδρε 

και κ. Δήμαρχε παρατηρείται το εξής μελαγχολικό φαινόμενο: η πλειοψηφία από την μια δεν 

σεβάστηκε τον κανονισμό από την άλλη δεν σέβεται ούτε και τον νόμο, ο οποίος νόμος λέει ότι 

υποχρεωτικά ένας από την μειοψηφία και όμως δεν το ψήφισε.  

κ. Δήμαρχος:  Θα ήθελα να φαντάζομαι ότι ο διδάσκων αρχές, τηρεί τις αρχές. Ο νόμος 

λέει να ψηφίζουμε έναν από την μειοψηφία, ταυτόχρονα όμως λέει να ψηφίζουμε και από την 

συμπολίτευση. Σεις που διδάσκεται σε εμάς ψηφίσατε κάποιους από την αντιπολίτευση; 

κ. Μητλιάγκας:   Εσείς έχετε τη δύναμη να βγάλετε εδώ. Εάν εσείς δεν ψηφίσετε έναν 

από την μειοψηφία δεν εφαρμόζεται ο νόμος. Επομένως αφήστε τα για την δεύτερη ψηφοφορία 

επειδή έχετε παραβιάσει και τον κανονισμό, καταπατήσατε και τον νόμο. 

κ. Πρόεδρος:  κ. Μητλιάγκα κάνετε το εξής λάθος: ο νόμος προβλέπει και δεύτερη 

ψηφοφορία και τρίτη. Εάν δεν εκλεγεί στην δεύτερη, στην τρίτη η σχετική πλειοψηφία εκλέγει ο 

τέταρτος. Νομίζω ότι προχωρούμε στην διαδικασία. 

κ. Μηλίδης:   Δηλαδή γίνεται ψηφοφορία τώρα μεταξύ εμού και του κ. Παπαβασιλείου. 

Να το διευκρινίζεται κ. Πρόεδρε. 

κ. Πρόεδρος:    Μάλιστα. 

 

κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, κ. Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, κ. Αραμπατζή Φωτεινή, κ. 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος, κ. Γρηγοριάδης Νικόλαος, κ. Θεοφανίδης Αβραάμ, κ. Λογοθετίδης 

Σταύρος, κ. Δημητρακούδη Θεοχάρη, κ. Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, κ. Σαουλίδης Στυλιανός, κ. 

Περδίκης Ζήσης, κ. Μητλιάγκας Ζήσης, κ. Μπόνας Ιωάννης, κ. Μηλίδης Θεόδωρος, κ. Σίμογλου 

Κων/νος, κ. Γκότσης Ηλίας, κ. Βλάχος Ηλίας, κ. Παπαβασιλείου Βασίλειος, κ. Αναστασιάδης 

Αντώνιος, κ. Αγγελίδης Πέτρος, κ. Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, κ. Κατριρτζόγλου Νικόλαος, 

κ. Φανουράκη Ελένη, κ. Τζιώνης Ευθύμιος, κ. Βασιλειάδης Ηλίας, κ. Ιλανίδου – Βίλλιου 

Δέσποινα, κ. Τσιγαρίδα Νεκταρία, κ. Λέφας Αναστάσιος, κ. Νυκτοπάτης Αντώνιος. 

 

Βρέθηκαν 29 φάκελοι 

1. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 2. Μηλίδης Θεόδωρος, 3. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 4. 

Μηλίδης Θεόδωρος, 5. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 6. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 7. Λευκό, 8. 

Μηλίδης Θεόδωρος, 9. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 10. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 11. Μηλίδης 

Θεόδωρος, 12. Μηλίδης Θεόδωρος, 13. Λευκό, 14. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 15. Παπαβασιλείου 

Βασίλειος, 16. Μηλίδης Θεόδωρος, 17. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 18. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 

19. Μηλίδης Θεόδωρος, 20. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 21. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 22. 

Παπαβασιλείου Βασίλειος, 23. Μηλίδης Θεόδωρος, 24. Μηλίδης Θεόδωρος, 25. Μηλίδης 

Θεόδωρος, 26. Παπαβασιλείου Βασίλειος, 27. Μηλίδης Θεόδωρος, 28. Μηλίδης Θεόδωρος, 29. 

Παπαβασιλείου Βασίλειος.  
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Αποτελέσματα: 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 15 

Μηλίδης Θεόδωρος  12 

Άκυρα-Λευκά   2 

 

Λύεται η συνεδρίαση. Καλή Χρονιά! 

Προτείνει αναπληρωματικά μέλη. 

κ. Δήμαρχος:  κ. Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, ο κ. Μπαμπαΐτης Δημήτριος, η κ. 

Φανουράκη Ελένη. 

κ. Σίμογλου: Αναπληρωματικό μέλος προτείνεται. Όχι. 

κ. Μητλιάγκας:  Όχι. Έχω την γνώμη ότι η παράταξη που προτιμήθηκε από εσάς πρέπει 

να έχει και τον αναπληρωματικό. 

κ. Αγγελίδης:  Όχι. 

κ. Δήμαρχος: Επειδή δεν υπάρχει πρόταση από την αντιπολίτευση, ο τέταρτος ο κ. 

Θεοφανίδης Αβραάμ. Συνεχίζεται η διαδικασία. 

 

 κ. Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, κ. Αραμπατζή Φωτεινή, κ. Μπαμπαΐτης Δημήτριος, κ. 

Γρηγοριάδης Νικόλαος, κ. Θεοφανίδης Αβραάμ, κ. Λογοθετίδης Σταύρος, κ. Πασχάλη – Καρύδα 

Ελένη, κ. Μαντζαρίδης Νικόλαος, κ. Σαουλίδης Στυλιανός, κ. Γκότσης Ηλίας, κ. Περδίκης Ζήσης, 

κ. Μητλιάγκας Ζήσης, κ. Μπόνας Ιωάννης, κ. Μηλίδης Θεόδωρος, κ. Δημητρακούδη Θεοχάρη, κ. 

Σίμογλου Κων/νος, κ. Αγγελίδης Πέτρος, κ. Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, κ. Παπαβασιλείου 

Βασίλειος, κ. Βλάχος Ηλίας, κ. Φανουράκη Ελένη, κ. Τσιγαρίδα Νεκταρία, κ. Ιλανίδου – Βίλλιου 

Δέσποινα, κ. Τζιώνης Ευθύμιος, κ. Κατιρτζόγλου Νικόλαος, κ. Λέφας Αναστάσιος, κ. 

Νυκτοπάτης Αντώνιος, κ. Αναστασιάδης Αντώνιος, κ. Βασιλειάδης Ηλίας.  

 

Βρέθηκαν 29 φάκελοι 

 

1. Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, Μπαμπαΐτης Δημήτριος, 

Φανουράκη Ελένη, 2. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 3. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, 

Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 4. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, 5. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, 

Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 6. Λευκό, 7. Λευκό, 8. Λευκό, 9. Λευκό, 10. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, 

Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 11. Λευκό, 12. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 13. 

Λευκό, 14. Λευκό, 15. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 16. Αραμπατζή, 

Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, 17. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 18. 

Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 19. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 20. Λευκό, 21. 

Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 22. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, 

Φανουράκη, 23. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 24. Λευκό, 25. Λευκό, 26. 

Λευκό, 27. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 28. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, 

Μπαμπαΐτης, Φανουράκη, 29. Θεοφανίδης, Ιλανίδου, Μπαμπαΐτης, Φανουράκη. 

 

Αποτελέσματα: 

Απόλυτη πλειοψηφία και οι τέσσερις. 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα: 17 σταυροί 

Φανουράκη Ελένη:   17 σταυροί 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος:  18 σταυροί 

Θεοφανίδης Αβραάμ:   17  σταυροί 

Αραμπατζή Φωτεινή:   1 σταυρό 

Λευκά:     11 λευκά 

Όλοι βγαίνουν. Καλή χρονιά, χρόνια πολλά και υγεία σε όλους μας! 
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Μετά το πέρας της συζήτησης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις:  

 

 

 

1 / 2003 Εκλογή Προέδρου, Αντιπροέδρου και Γραμματέα του Δημοτικού 

Συμβουλίου για την χρονική περίοδο από 1/1/2003 μέχρι 31/12/2004 

 

2 / 2003 Εκλογή τεσσάρων (4) Τακτικών Μελών της Δημαρχιακής Επιτροπής 

και τεσσάρων (4) αναπληρωματικών μελών αυτής, για την χρονική 

περίοδο από 1/1/2003 μέχρι 31/12/2004 

  

 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ για την εκλογή Προέδρου,  

ο 1ος πλειοψηφών Δημοτικός Σύμβουλος του  

πλειοψηφίσαντος συνδυασμού  των  εκλογών  

της 13ης Οκτωβρίου 2002      : ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

 

 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ για την εκλογή Αντιπροέδρου, 

Γραμματέα και Δημαρχιακής Επιτροπής, ο νέο -   

Εκλεγείς Πρόεδρος και 2ος πλειοψηφών Δημοτικός  

Σύμβουλος       : ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

 

 

 

 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      : ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 
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Τ Α  Μ Ε Λ Η  

 

Αγγελίδης Πέτρος 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

Αραμπατζή Φωτεινή 

Βασιλειάδης Ηλίας 

Βλάχος Ηλίας 

Γκότσης Ηλίας 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

Δημητρακούδη Θεοχάρη 

Ζλάτκος Ανδρέας 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος 

 Λογοθετίδης Σταύρος 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

Μηλίδης Θεόδωρος 

Μητλιάγκας Ζήσης 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

Μπόνας Ιωάννης 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

Περδίκης Ζήσης 

Σαουλίδης Στυλιανός 

Σίμογλου Κων/νος 

Τζιώνης Ευθύμιος 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

Φανουράκη Ελένη 


